
Refr. af møde den 10. september 2020. 

 

Ad 1. Godkendelse af refr. fra den 10. august.                                                                             
Godkendt. 

 

Ad 2. Evaluering af møde med akt.udvalget – og hvad gør vi så efterfølgende?                         
Generel drøftelse. Enighed om at ajourføre oplysningerne på hjemmesiden vedr. klubhusreglement 
samt udlån af klubhuset.                                                                                                                         
Vigtig var tilføjelsen an. udlån af klubhuset: Klubbens medlemmer kan ….osv. ”Sejlende 
gæster/ /gaster må gerne deltage i disse arrangementer.                                                                                    
Endvidere skal der ikke stå, at betalingen på de 1.000, - kr. går til ekstra rengøring.                                                                                       
Vedr. udlånsbetingelser: Der tilføjes, at lånerne selv skal medbringe karklude og viskestykker.           
Endvidere opmærksomhed omkring retstavningen i begge meddelelser.                                                   
Vi afventer resultatet af indkomne forslag til genf., før vi laver nye tekster. Henvendelse til akt.-
udvalget vedr. forslag til generalforsamlingen. 

 

Ad 3. Generalforsamling 2020. Hvornår tør vi holde den? Hvad er alternativet?                                      
Vi forsøger at afvikle generalforsamlingen den 29. oktober kl. 19.00. Ikke mindst a.h.t. vedtæg-
terne. Afspritning naturligvis, tilbud om ansigtsmasker ved indgangen.                                                 
Ingen bespisning denne gang. 

 

Ad 4. Jeres forslag.                                                                                                                                
Brian: Problemer vedr. facebook.                                                                                                              
Måske et generelt problem. Medlemmerne har ikke fået besked om, at klubben er på facebook. 

 

Ad 5. Udflytning af stativer.                                                                                                                        
Vi holder fast i datoen den 24. september kl. 17.30                                                                                  
MEN:                                                                                                                                                       
Der er ingen bespisning denne gang, og øl og vand bliver serveret på vinterpladsen.                          
Steffen melder dette ud til medlemmerne. 

 

 

 



Ad 6. Indledende snak om klubbens ”gøren og laden” i.f.m. dødsfald blandt klubbens medlemmer. 
Efter længere debat enighed om fortsættelse af nuværende handlemåde – dog med fornyet opfor-
dring til medlemmerne om at rette henvendelse til bestyrelsen, når de erfarer et dødsfald blandt 
medlemmerne. 

 

Ad 7. Næste møde.                                                                                                                                     
13. oktober kl. 18.00.                                                                                                                                
Vigtigt punkt vil være: Holder vi fast i generalforsamlingen den 29. oktober? 

 

 

_________________________      ________________________     ________________________ 
Steen Lauridsen                              Brian Vinjeborg                           Steffen Jacobsen 

 

_______________________       _________________________                                                             
Jens Jespersen                              Finn Wittendorff 


